
 
Aktuella frågor 
  
Stadsstyrelsen 14.04.2025 § 77    
      
  
 I denna paragraf ger stadsdirektören en kort, 15 minuter lång sammanfattning av 

aktuella frågor. Stadsstyrelsen tar del av stadsdirektörens information om 
aktuella frågor. 

 
- Stadens företagsverksamhet, företagsutvecklare Peter Lostedt och 

näringslivschef Niina Hemming presenterade företagsverksamheten i staden. 
 
Stadsdirektör Tom Simola redogjorde för följande punkter: 
- Presenterade projektet "Från hav till hav" 
- Modeller för stadens fastighetsutvecklingsprojekt 
- FPA slutar med tidsbokningsmöjligheten i Pargas 1.9.2025, servicepunkten 
och distansmöjligheten fortsätter som tidigare 
- Väståbolands Hyreshus Ab:s fastighetsutvecklingsprojekt 
- Nuläget kring bostads- och markpolitiska programmet 
- Stadsdirektören har hållit utvecklingssamtal med ledningsgruppens 
medlemmar 
- Hyresförhandlingar med Varha har inletts för år 2026 framåt 
- Staden har träffat Finferries 
- Utrymmesfrågan i Brava 
- Stadsdirektören deltar på PIUG:s bolagsstämma 15.4.2025 
- Arbetet med stadens nya strategi har inletts 
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